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Aan de raadsleden en commissieleden van de gemeente Oldebroek         Wezep,  17-09-2024 
 
Onderwerp: Budget voor bomen planten in de dorpen, volgens het plan van Groentje 

Beste raadsleden, 

Milieu- en Natuurvereniging Groentje vraagt u om een budget in de begroting 2025 op te nemen voor het 
planten van meer bomen binnen de dorpskernen, volgens ons plan uit 2021. 

Na onze vraag hiertoe in onze brief van september 2023, heeft de gemeente besloten om de locaties uit ons 
plantplan voor Wezep en Hattemerbroek eerst te onderzoeken en voor de realiseerbare plekken de noodzakelijke 
werkzaamheden uit te werken en te begroten. Tussen eind 2023  en maart 2024 is dit uitgevoerd door 
adviesbureau De Slijpkruik.  Wij zijn door de gemeente geïnformeerd over het resultaat: er zijn 107 haalbare 
locaties uitgewerkt. De kosten van gereedmaken van de locaties, het kopen van de bomen en het planten worden 
geraamd op € 117.000,-. Op 24 april hebben wij met wethouder Engberts van dit aantal 14 bomen mogen planten 
aan de Colijnhof en Beelhof in Wezep. Groentje stelde hiervoor 5 bomen beschikbaar. De gemeente heeft het 
gereedmaken van de groeiplaatsen betaald evenals de overige 9 bomen. Het begin is er.  

Het is mooi dat vorig jaar besloten is ons plan te onderzoeken en uit te werken. Naar wij begrepen hebben was 
het toen lastig om een budget te bepalen omdat het aantal uit te voeren locaties en de kosten nog niet precies 
bekend waren. Nu is dat wél bekend. Wij stellen voor om de beschreven werkzaamheden te laten uitvoeren en de 
resterende 93 bomen spoedig te planten. Daar is geld voor nodig dat, zo hebben wij begrepen, nog niet op de 
begroting staat. Er is wel een budget van €25.000 voor initiatieven. Dat is begin dit jaar deels gebruikt voor het 
bomen planten van de 14 bomen, maar dit budget is ook bestemd voor eventuele andere initiatieven. Eind dit 
jaar kunnen hieruit nog 10 bomen geplant worden volgens de gemeente. Ook de volledige € 25.000 is niet 
voldoende om goede voortgang te maken. Realisatie van de bomen zou vanaf nu nog 4 jaren gaan duren 
(uitgaande van zo’n 25 per jaar). Daarbij zouden de overige dorpen nog steeds niet aan bod komen! Let wel: van 
ons initiatiefplan uit 2021 van 500 bomen voor de helft van de gemeente zouden dan zeven jaar later in 2028 125 
bomen geplant zijn. Wat ons betreft een teleurstellende realisatie en tevens een voorbeeld van traag omgaan 
met initiatieven. Ook wordt hiermee voorbij gegaan aan de vele oproepen en initiatieven in het land voor het 
planten van substantieel meer bomen; zo blijkt uit zeer frequente publicaties in de media.  

We schrijven hier over aantallen. Maar waar het om gaat is natuurlijk het belang en het doel: tegengaan van 
hittestress, bevorderen van biodiversiteit en een gezonde groene omgeving, zoals wij eerder hebben beschreven. 
De vorige stukken over dit onderwerp hebben wij bijgevoegd. Wij wachten op uw initiatief om in de 
gemeenteraad een budgetbesluit te nemen. Intussen bieden wij nogmaals 5 bomen aan om dit najaar te planten. 

Met vriendelijke, groene groet, 

Milieu- en Natuurvereniging Groentje, 

Michiel Werner, voorzitter   Marten Muller, secretaris,    

Bijlagen: Groentje Plan Nieuwe boomlocaties d.d. 2021 en drie vorige brieven aan de gemeenteraad. 

Cc: aan Burgemeester en wethouders van Oldebroek  
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